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          PPrroottookkóółł    zz  KKoommiissjjii  EEdduukkaaccjjii  KKuullttuurryy  ii  SSppoorrttuu   

zz  ddnniiaa  2266  wwrrzzeeśśnniiaa  22002222  rrookk   

  

  

• Prowadzący obrady: Przewodniczący Andrzej Mentel  

• Porządek Komisji zgodny z planem pracy  

• 1. Działalność Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Czeladzi za 2021 rok, plany na 
przyszłość   

• 2. „Lato w mieście 2022” – analiza realizacji  
• 3. Dzień Edukacji Narodowej  

4. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
5. Sprawy różne  
Projekt Nr 133 w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/323/2020 Rady Miejskiej w Czeladzi  
z dnia 30 lipca 2020 roku w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach 
prowadzonych przez Gminę Czeladź dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego, w tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy i za warunki pracy oraz 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  
i godziny doraźnych zastępstw, a także nagród za osiągnięcia w zakresie pracy 
dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej, w tym realizacji zadań związanych  
z zapewnieniem bezpieczeństwa uczniom w czasie zajęć organizowanych przez szkołę oraz 
realizacji innych zadań statutowych szkoły 
Czas trwania posiedzenia  od 16.00  - 17.30 

• Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności   - Obecnych   6 z 7 

• Nieobecni – Janina Wcisło  

• Zastępca Burmistrza Beata Zawiła  

• Naczelnik Wydziału Elżbieta Bazańska – Wolska  

• Zastępca Naczelnika – Justyna Lisowska  

• Dyrektor MOSIR – Jakub Kużdżał  

Przebieg obrad:  

Przewodniczący Andrzej Mentel – dzień dobry, witam Państwa bardzo serdecznie na posiedzeniu 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. Porządek obrad jest następujący:  
1.  Działalność Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Czeladzi za 2021 rok, plany na przyszłość   
2. „Lato w mieście 2022” – analiza realizacji  
3. Dzień Edukacji Narodowej  
4. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
5. Sprawy różne  
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czy ktoś z Państwa wnosi uwagi do porządku, nie wiedzę. Przechodzimy do punktu pierwszego. 
Bardzo proszę o krótkie wprowadzenie bo materiał jest dość obszerny. 
Ad. 1. Działalność Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Czeladzi za 2021 rok, plany na 
przyszłość   
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jakub Kużdżał – rok 2021 był placem budowy 
była termomodernizacja hali MOSiR i tak naprawdę do maja wszystkie nasze siedziby znajdowały 
się na dole w bawialni. Udało nam się zrealizować kilkadziesiąt wydarzeń jako jednostka  
i współpracując z innymi jednostkami. Jednym z wydarzeń było zorganizowanie urodzin Jerzego  
Brzęczka to była duża impreza, która przyciągnęła do Czeladzi dużo ludzi i była taką imprezą inną 
niż wszystkie. Drugą impreza to była strefa kibica, za która MOSiR dostał nominację do „Najlepsze 
wydarzenia roku 2021 ”.  Standardowo wspieramy wszystkie wydarzenia, które się dzieją na ternie 
miasta. Jeżeli chodzi o przyszłość i plany na przyszłość to nie chcemy zwalniać tempa wszystko 
będzie zależeć od tego jaki będzie nasz budżet.   
Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – rozpoczynam dyskusje bardzo proszę o zadawanie 
pytań.  
Dyskusja udział wzięli:   
Radna Beata Marcinkowska  - na jakim etapie jest remont?  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jakub Kużdżał – remont jest na etapie  takim jak 
być powinien. Jeżeli chodzi o kwestie czasu, nie mamy żadnych późnień. W całości jest 
wybudowana trybuna, od strony budynku. W przyszłym tygodniu mają się rozpocząć prace  
z wylewką poliuretanowej po wylaniu będą naniesione wszystkie elementy lekkoatletyczne. 
Przyjeżdża osoba ze związku lekkiej atletyki, fotografuje i w ciągi 30 dni bieżnia zyska certyfikat   
Remont ma się zakończyć 5 grudnia. Dużo zostało do wykonania takich elementów, których może 
nie widać to takie drobne rzeczy. Niektóre prace wymagają odpowiedniej temperatury 
zewnętrznej.  
Radna Beata Marcinkowska – czy, zajęcia wróciły już normalnie.  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jakub Kużdżał – tak, wszystko już odbywa się 
normalnie jesteśmy elastyczni.  
Radny Marcin Gadecki  – w planie pracy mamy plany na przyszłość. Czy mógłby Pan przybliżyć 
nam jakie macie plany na przyszłość ?  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jakub Kużdżał – ciężko jest dokładnie coś 

zaplanować, na pewno nie chcemy zwalniać tempa, będziemy chcieli wykorzystywać bieżnię,  

w moich planach jest podpisanie współpracy ze Stadionem Śląskim, aby ten obiekt lekkoatletyczny 

był wykorzystywany przez zawodowych sportowców. Zgłosiliśmy też ten obiekt pod Mistrzostwa 

Kobiet w 2023 roku. Mamy boiska plażowe i też chcemy je wykorzystywać. Chcę się skupić, aby ten 

kolejny rok był rokiem nie odbiegającym od poprzednich .  
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Radny Marcin Gadecki  - nie zgadzam się  z Panem, że nie możemy planować bo w takiej sytuacji 
to jednostka byłaby niepotrzebna. Planować trzeba, można nie zrealizować z powodu niskiego 
budżetu.  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jakub Kużdżał – powstaje też projekt remontu 
hali wewnątrz, ma powstać do końca roku, jeżeli będą środki to chcielibyśmy w przyszłym roku 
remontować. Mamy plany na przyszły rok remontu obiektu na Piaskach.  
Radny Marcin Gadecki – wprowadziliście turnieje gier komputerowych bardzo fajnie, że takie 
zawody się odbywają i cieszą się dużą popularnością .  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jakub Kużdżał – wystąpiliśmy o środki 
zewnętrzne w tym roku przystąpiliśmy do takiego projektu i jeśli otrzymamy pieniądze to chcemy 
zorganizować Mistrzostwa Zagłębia.  
Radna Ewa Fronczek – korzystając z okazji chciałam bardzo serdecznie podziękować  
i pogratulować Panu Dyrektorowi oraz wszystkim pracownikom za Waszą pomoc  i ogrom imprez, 
którą organizujecie.  
Radna Beata Marcinkowska – podziwiam pracę Pana Dyrektora i jego pracowników , dziękujemy 
pracownikom bo zawsze możemy na nich liczyć. Może w tych planach jeszcze ująć jakieś 
gratyfikacje dla pracowników to byłoby bardzo miło wszystkim.  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jakub Kużdżał – jesteśmy na takim etapie, że 
bardzo ciężko jest zaangażować pracownika w sobotę i dać mu w  nagrodę  potem dzień wolny. 
Jesteśmy ograniczeni budżetowo, więc w takiej rzeczywistości działamy.  
Zastępca Burmistrza Beta Zawiła – Pan Dyrektor powiedział o tych działaniach sportowych, ale to 
nie wszystko, Pan Dyrektor ze swoimi pracownikami obsługuje również imprezy miejskie za co 
bardzo dziękujemy.  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jakub Kużdżał – dzisiaj zakupiliśmy mobilną scenę 
48 metrów sceny, rozkłada się hydraulicznie. Po 760 leciu jest zainteresowanie tą scen i będzie ona 
jeszcze na siebie zarabiała.  
Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel  -  sekcje sportowe, które działają w MOSiR-ze  czy 
instruktorzy są przez was opłacani?  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jakub Kużdżał – absolutnie, nie. Moją wizja 
MOSiR-u to jest tworzenie, aby mogły się rozwijać wszystkie stowarzyszenia. Jesteśmy od tego, aby 
wspierać te stowarzyszenia.  
Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – klubów na terenie gminy jest dużo. Kolejne moje 

pytanie dotyczy strefy kibica na mistrzostwa świata w jakich dniach hala będzie wyłączona.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jakub Kużdżał – jak to będzie funkcjonować to się 

dowiemy dopiero 1 października,  druga sprawa dla strefy kibica to są uwarunkowania prawne.  

My musimy pamiętać o tym, że mamy trwałość Projektu Unijnego i jakakolwiek działalność 

komercyjna przez 5 lat jest niemożliwa. Najprawdopodobniej skończy się na tym, że pokarzemy 

tylko Polaków, półfinał i finał. Jesteśmy po rozmowach z projektantem, który wykazał nam, że 
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ekran ustawimy na scenie przez co parkiet będzie dostępny dla stowarzyszeń. Nie będzie to 

kolidować z rozgrywkami.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – cieszę się , że tak to będzie wyglądało, że nie będzie 
problemu z korzystania z hali. Wracając do planów na przyszłość podzieliłbym je na dwie części, 
plany dotyczące inwestycji, a drugie na sportowe oczywiście w zależności od posiadanych 
środków. Dla Komisji informacja co macie w planach, jest ważna bo my widzimy, że co planujecie i 
jak się rozwijacie. Popieram stanowisko Radnego Marcina Gadeckiego, poproszę przygotować na 
kolejne posiedzenie pismo  jakie są plany na przyszłość MOSiR-u.  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jakub Kużdżał – brak tych planów w formie 
spisanej jest podstawa mojej obecności dzisiaj, abym mógł się wypowiedzieć dzisiaj. Ale oczywiście 
przygotujemy.  
Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – dziękuję bardzo.  
Radny Marcin Gadecki – mam pytanie, ile za 2021 rok udało się uzyskać z darowizn kwotowych, 
czy rzeczowych , na pewno macie to wszystko policzone bez szczegółów. Pytam o najem czy to 
najem okazjonalny , czy stały i uzyskane darowizny.  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jakub Kużdżał – zacznę od pierwszej części 
pytania od 2008 roku jest Uchwała Rady Miejskiej, która mówi o tym, że Stowarzyszenia Czeladzkie 
dysponują obiektami sportowymi bezpłatnie. 95% czasu obiektu to stowarzyszenia , więc ciężko 
jest nam prowadzić działalność komercyjną. Przychód jest kosmetyczny. Jeśli chodzi o sponsorów 
to wzrost partnerów od momentu, kiedy ja jestem to jest ich trochę więcej. To są zniżki, gdzie 
zamawiamy medale, puchary, ale również są umowy finansowe, gdzie zasilają one nasz budżet.  
Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – dziękuję bardzo, kolejny punkt. Bardzo proszę  
o wprowadzenie.  
Ad. 2. „Lato w mieście 2022” – analiza realizacji  
Zastępca Naczelnika Justyna Lisowska - akcja lato wypadła bardzo pozytywnie, wiele jednostce 
bardzo się zaangażowało to co było zaplanowane zostało zrealizowane. Wydział Polityki Społecznej 
zorganizował Nieobozową Akcję Lato udział wzięło 270 dzieci. Akcja była zorganizowana na terenie 
Szkoły Podstawowej Nr 5. W turnusach, które trwały 10 dni było zorganizowanych   
9 atrakcji. Ośrodek Wspierania Dziecka i Rodziny Filia w Czeladzi, również odbywały się różne 
zajęcia warsztatowe, plastyczne, wycieczki – zgodnie z tym co było planowane. Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji wraz z Wydziałem Edukacji i Polityki Społecznej był współorganizatorem 
Nieobozowej Akcji Lato, realizował program profilaktyczny i tutaj odbywały się różne zajęcia. 
Miejska Biblioteka Publiczna jak i Kopalnia Kultury – szczegółowo co było realizowane jest 
rozpisane w materiałach. Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej realizowała zajęcia dla 15 
uczestników Placówki Wsparcia Dziennego „Planeta Saturn” .  Miejski Czeladzki Klub Sportowy 
zorganizował obóz sportowy, koszt pokrywali rodzice. Centrum Sportu i Rekreacji AGATS – również 
zorganizował obóz sportowy, Klub Sportowy Górnik – Piaski – odbywały się treningi piłkarskie dla 
dzieci, Czeladzki Klub Sportowy – zajęcia sportowe dla dzieci.  
Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – czy Państwo macie pytania do tego materiału? Nie 
widzę kolejny punkt.  
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Ad. 3. Dzień Edukacji Narodowej 
Zastępca Burmistrza Beata Zawiła – uroczystość odbędzie się 14 października od 17.00 do 24.00  
w Hali MOSiR będzie Biesiada  połączona z obchodami 120-lecia Szkoły Podstawowej Nr 1 oraz 120 
lecie Szkoły Podstawowej Nr 2 .  
Ad.4. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
Projekt Nr 133 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/323/2020 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 30 lipca 2020 roku  
w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Czeladź 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, w tym z tytułu sprawowania funkcji 
wychowawcy klasy i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także nagród za 
osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej, w tym realizacji zadań 
związanych z zapewnieniem bezpieczeństwa uczniom w czasie zajęć organizowanych przez szkołę 
oraz realizacji innych zadań statutowych szkoły.  

Naczelnik Wydziału Elżbieta Bazańska – Wolska – są to zmiany wynikające z ustawy oświatowej 
art. 30 ust. 6 i 6a, art. 49 ust. 2 w związku z art. 91d pkt 1 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta 
Nauczyciela organ prowadzący, będący jednostką samorządu terytorialnego, określa w drodze 
regulaminu wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom m. in. dodatków 
funkcyjnych. W związku z wprowadzeniem funkcji mentora istnieje konieczność uwzględnienia jej 
w regulaminie wynagradzania. Przedmiotowa uchwała uwzględnia również wprowadzone 
stanowisko pedagoga specjalnego oraz dostosowuje zapisy do obowiązującej struktury 
organizacyjnej Urzędu Miasta Czeladź. Projekt uchwały został uzgodniony ze związkami 
zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych 
przez gminę Czeladź – zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – czy możecie to uwzględnić, aby dodatki funkcyjne 
mogłyby zostać zmienione w przyszłym roku 

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła – jasne, że tak.   

Radny Marcin Gadecki – jak pensum wygląda w innych gminach ościennych ? 

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła – dużo gmin nie zmieniało miało 22 wcześniej uchwalone, 
natomiast powiat zmienił w ostatniej chwili co kolidowało u nich z tym, że arkusze kalkulacyjne, 
które były już skonstruowane do końca maja , nie zrobili sobie ograniczeń na pewne stanowiska. 
Będą płacili za puste godziny, jak pracownik nie będzie wyrabiał, a będzie miał ,podwyższone 
pensum.  

Naczelnik Wydziału Elżbieta Bazańska – Wolska – na podstawie rozmów z Panią Naczelnik  
z Powiatu, ze są gminy gdzie pensum jest 22 i to się zgadza z tą różnicą, ze te gminy nie 
podwyższały czyli w 2017 roku, kiedy były przyjmowane uchwały. Będzin Bobrowniki, Pszczyna, 
Katowice od początku miały specjalistów z 22 i tak zostały. Wojkowice, Czeladź , Siemianowice 
miały 20 i teraz zostały na 20.  
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Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – jeśli Państwo nie macie więcej pytań to przejdziemy do 
opiniowania .  

Wynik opiniowania 
Głosów „ZA” - 5 
Głosów „Przeciw”  - 0 
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych podczas głosowania – 5  

 
Ad.5. Sprawy bieżące  
Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – bardzo proszę,  kto z Państwa chciałby zabrać głos.  
Radny Marcin Gadecki – mam pytanie od mieszkanki, wraca rodzina z dwójką dzieci jedne dziecko 
uczęszcza do szkoły podstawowej druga szkoła średnia, czy mogą liczyć na doskonalenie języka 
polskiego ?  
Naczelnik Wydziału Elżbieta Bazańska – Wolska – jak najbardziej należy im się  dodatkowo 2 
godziny języka polskiego dodatkowo dyrektor może przyznać zajęcia dydaktyczno – wyrównawcze 
nie więcej niż 3 godziny. Regulują to przepisy oświatowe. Nie jest to na równi z obywatelami  
z Ukrainy.  
Radny Marcin Gadecki – bardzo bym prosił, abym takie informacje otrzymał na piśmie.  
Przewodniczący Andrzej Mentel – po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji 
Edukacji Kultury i Sportu.  
 
      Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu  
         

Andrzej Mentel  
 
 
 
 
 
W załączeniu: 
Lista Obecności  
Protokół napisano dnia  
Protokolant: Joanna Kwarciana 
Protokół umieszczono w BIP …………… 
 

 

 


